
Tisztelt Képviselő-testület!

Miután a pandémia közbeszólt az életünkben, a tervezett ez évi programok, események
elmaradtak, így a tanácsnoki munkámban az alábbiakat végeztem a IV. negyedévben.

Több alkalommal egyeztetést kezdeményeztem Barabás Richárd alpolgármesterrel, hogy a
járvány alatt vagy után milyen lehetőségek nyílhatnak a nemzetiségek számára. Ahogy
látszik, ezt az évet teljesen felülírta a veszélyhelyzet. Költségvetéssel kapcsolatban is
egyeztetünk, hogy a nemzetiségek és a testvérvárosi, partnervárosi kapcsolatok 2021-ben is
megkapják ugyanazt a költségvetési támogatást, mint korábban. Továbbá beszéltem
nemzetiségek vezetőivel, ahol egy-egy aktuális helyzetre, problémára próbáltunk választ
találni. Több testvérváros képviselőjével is beszéltem, ahol a megváltozott helyzetről
tájékoztattak.
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